


CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES-VERBAL 

Încheiat astăzi, 14 decembrie 2021 în ședința extraordinară a Consiliului 
Local. 

Prin Dispoziția nr.154 din 14 DECEMBRIE 2021, emisă de primarul 
Municipiului Giurgiu, a fost convocată ședința extraordinară, de îndată, a 
Consiliului Local din data de 14 DECEMBRIE 2021, ora 1400, desfășurată 
prin mijloace electronice. 

 
 Prezenți: 

1. Muscalu Ionel 
2. Gâdea Gheorghe  
3. Peicea Milan 
4. Pană Gheorghe 
5. Bușcu Gheorghe 
6. Dumitrescu Silviu 
7. Funieru Cătălin 
8. Sîrbu Adelina 
9. Gudumac Sorin Daniel 
10. Vladu Alexandru 
11. Măroiu Marian 
12. Ion Marian 
13. Nicorescu Gelu 
14. Damian Marian 
15. Săndulescu Petronela 
16. Nichita Tereza 
17. Țigănilă George 
18. Ioniță Ciprian Liviu 
19. Cioacă Ionuț 

Absenți: 
20. Pălălău Alexandru Gheorghiță Stelian 
21. Calagiu Gheorghe 

 
 
Președinte de ședință este doamna Sîrbu Adelina, aleasă prin H.C.L nr. 388 din 

28 octombrie 2021. 



Ședința începe cu ascultarea Imnului de stat al României.  
Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Începem ședința de astăzi, 

doamna secretar avem cvorumul necesar pentru desfășurarea ședinței? 
Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Da doamna președinte, au 

confirmat participarea 19 de consilieri locali, absentează domnii Pălălău și 
Calagiu. 

 Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Vă mulțumesc, vă supun 
spre aprobare proiectul ordinii de zi al ședinței extraordinare de astăzi, la primul 
punct avem aprobarea procesului verbal al ședinței din 13 decembrie 2021 și trei 
proiecte de hotărâre, cum și-au exprimat votul domnii consilieri? 

Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: A fost aprobată ordinea de zi 
cu 19  voturi pentru. 

Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Vă mulțumesc, supun 
aprobării procesul verbal al ședinței din 13 decembrie 2021 . 

 Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: A fost aprobat de toți  cei 
19  consilieri locali. 

Punctul 1: Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului local 
de venituri și cheltuieli pe anul 2021. 

       Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Avizul comisiei buget-
finanțe, administrarea domeniului public și privat. 

Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Aviz favorabil. 
Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Mulțumesc, voturile 

consilierilor? 
Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Avem 19 voturi pentru.  

        Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Mulțumesc, proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi pentru. 

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 
împrumuturi interne pe anul 2021. 

       Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Avizul comisiei buget-
finanțe, administrarea domeniului public și privat. 

Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Aviz favorabil. 
Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Mulțumesc, voturile 

consilierilor? 
Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Avem 19 voturi pentru.  



        Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Mulțumesc, proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi pentru. 

Punctul 3: Proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii încheiate 
între SOCIETATEA PREMIER ENERGY S.R.L., SOCIETATEA UZINA 
TERMOELECTRICA PRODUCTION GIURGIU S.A. şi MUNICIPIUL 
GIURGIU. 

       Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Avizul comisiei 
administraţie publică locală, juridic şi de disciplină. 
       Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Aviz favorabil. 
       Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Avizul comisiei buget-
finanțe, administrarea domeniului public și privat. 

Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Aviz favorabil. 
Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Mulțumesc, voturile 

consilierilor? 
Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Avem 19 voturi pentru.  

        Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Mulțumesc, proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi pentru. 

PUNCTE SUPLIMENTARE 

Punctul 1: Proiect de Hotarare a Consiliului local privind incheierea 
acordului de parteneriat cu „Asociatia pentru implicare sociala si 
dezvoltare durabila” respectiv sustinerea contributiei de 2% din suma 
alocata fiecarui partener din cadrul proiectului European in vederea 
accesarii si implementarii Proiectului „OUTDOOR EDUCATIE PENTRU 
TOTI”. 

       Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Avizul comisiei 
administraţie publică locală, juridic şi de disciplină. 
       Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Aviz favorabil. 
       Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Avizul comisiei buget-
finanțe, administrarea domeniului public și privat. 

Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Aviz favorabil. 
       Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Avizul comisiei de 
învățământ, sănătate, social-culturale,sportive, culte și familie. 

Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Aviz favorabil. 
Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Mulțumesc, voturile 

consilierilor? 



Doamna Secretar General Băiceanu Liliana: Avem 19 voturi pentru.  
        Doamna președinte de ședință Sîrbu Adelina: Mulțumesc, proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi pentru. 

 

 

Ședința se încheie la ora 1420. 

 

 

 

 

 

 

 
P R E Ș E D I N T E,                SECRETAR GENERAL,  

Sîrbu Adelina    Băiceanu Liliana  

                                                                                                      ÎNTOCMIT,      

                                                                                                                                                           Ionete Georgiana 
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